
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 23. maj 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 237
Ministeren bedes redegøre for, om det er korrekt, at staten har en række tilgo-
dehavender i andelsboligforeninger, fordi der i en årrække er givet offentlig
støtte i form at forskellige typer af lån, der ikke nødvendigvis er blevet tinglyst,
men som evt. blot er registreret i rette ressortministerie som gæld til staten.
Hvis der er korrekt, at staten har sådanne tilgodehavender bedes ministeren
oversende en oversigt over tilgodehavenderne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Merete
Dea Larsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Merete.Larsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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